
Roda de premsa a l'Ajuntament 

L'Hospital General s'ens mor 
COMENÇÀ AMB 1/4 DE RETARD 

Se'ns convocà a la roda de premsa 
verbalment, el dia del Referèndum, quan 
anàrem a recollir dades dels resultats. 
Estaven presents, el batlle Sr. Ballús, el 
Sr. Comellas i el Sr. Pelayo. per part 
de l'Ajuntament; el Sr. Trullà, director 
de l'Hospital General. Pels mitjans in
formatius, érem set. (Suposo que el Sr. 
Canas, venia com a agència EFE). El Sr. 
Trullà, va informar de la greu situació 
que travessa l'Hospital, i les poques 
perspectives de solució ràpida que es 
preveuen. 

Digué que el 85 % d'ingressos, prove
nen de la S. Social, i que aquesta, no 
compleix amb el que havia promès. No 
solament no cotitza amb el % d'augment 
que li tocaria, sinó que vol retardar el 
pagament a 40 dies. Cal tenir en comp
te que els sous dels empleats han aug
mentat el 6 % el primer semestre i el 
7 % el segon. Manifestà també que el 
preu se'ls paga per llit és més de 1.000 
ptes., per sota del seu cost. 

Per la paga extra de juliol, en vista 
que no es podria pagar la nòmina, s'a
cordà fer una pòlissa de crèdit, per po
der pagar el personal. Fou avalada per 
la Junta del Patronat. Tenim calculat, di
gué, que entre els interessos que hem 
de pagar pels crèdits que hem hagut de 
demanar per acabar obres, per l'amplia
ció, per uns diners que devem al cons
tructor, endarreriments que es deuen al 
personal, més la paga extra de Nadal, 
suposarà tot plegat, un desfasament 
d'uns 67 milions de pessetes, a final 
d'any. 

Aquest no és un problema personal, ni 
d'uns quants. Aquesta és una Entitat 
que dóna un servei públic, i pot repre
sentar, en un moment molt pròxim, un 
caos a nivell Comarcal. 

Volgué agrair públicament, el compor
tament disciplinat de tot el personal, que 
en cap moment, malgrat les dificultats, 
ha' organitzat cap tipus de reivindicació, 
que distorsionés la bona marxa del Cen
tre. 

Hem aconseguit un avenç de la nòmina 
(a tothom paguen a 40 dies) que no sa
bem fins quan durarà. Recalcà aquí, que 
fins fa poc se'ls pagava des de Barcelona, 
però que ara els cal anar a Madrid per 
tot. En queixar-se els digueren: «Ahora 
cuando tengais la Autonomia, todo lo so-
lucionaréis». 

BUTLLETÍ MUNICIPAL 
Prengué la paraula després el Sr. Cor-

nellas, i féu la presentació del butlletí de 
l'Ajuntament. Serà mensual, costa unes 
46.000 ptes., i digué que es repartiria per 
tots els domicilis. 

Està prevista també la presentació als 
barris. No calen comentaris Tots el 
teniu. 

L'ESTATUT 
El Sr. Ballús comentà llavors els re

sultats de l'Estatut. Digué que l'índex 
de votants, havia estat bo. La majoria, no 
opinàvem el mateix. 

EMBARGS DE COTXES 
El Sr. Pelayo, ens explicà com havia 

3nat l'embarg de cotxes que s'havia ini-
f^iat aquella setmana. La recaptació de 
la tasca d'aparcament, representa un to

tal de 30 milions de ptes. a l'any. Fal
ten per cobrar-ne aprox. uns 10. S'han 
fet ja 38 embargs. Per aquest setmana, 
se n'han previst uns 100. Digué que se
rien exhaustius. O els ciutadans paguen, 
0 es queden sense cotxe. 

PROGRAMA 79-80 
Se'ns informà d'un esborrany de pro

grama que per l'any 79-80, el grup socia
lista ha presentat a la Permanent, per a 
ser aprovat pels diferents grups. 

Parlaven de canvi de restructuració a 
l'Ajuntament. Des d'ara hi haurà gran 
disciplina urbanística. Hi ha 10 expe
dients per a ser cursats. Volen respecte 
a la llei. (Sembla que això és de llei na
tural). 

GESTIONS VIMUGRASA 
Sembla ser que hi ha un decret, pel 

que s'adjudiquen 30.000.000 de pessetes, 
per a nous estatges. Que els 30 milions, 
4.500.000, podrien ser destinats a es
tatges que estiguin sense acabar. El Sr. 
Ballús i el Sr. Pelayo, viatjaran a Madrid 
per veure què se'n podia treure. Els di
gueren que els estatges de Granollers 
no estaven prou acabats, i que el tipus 
social de gent, no era el que ells volien. 
Volen adjudicataris de capacitat econò
mica. 

Que amb l'Estatut, també s'arreglaria. 
Que aquest era un problema de U.C.D. 
que durant tres anys, no va volar elec
cions democràtiques en els ajuntaments. 

Tant sols es podria resoldre amb un 
"decreto ley» que digués: El Estado se 
hace cargo de las viviendas de Grano
llers. S'ha demanat una audiència al Pre
sident Suàrez, entre l'Ajuntament I els 
caps de tots els grups polítics. Cal que 
tots els Parlamentaris hi donin suport. 

PROJECTE I CONVOCATÒRIA 
Des d'ara, quan s'entri a la Casa Gran, 

hi haurà un conserge per dirigir i orien
tar la circulació, hi havia qui s'esmunyia 
per llocs de clausura. Bona idea. 

S'ha convocat 12 beques per a la Po
licia Municipal. En aquest moment, Gra
nollers compte amb un total de 43 poli
cies, 8 caporals, 3 sargents, i 1 brigada. 
Els aspirants, poden ser homes o dones, 
entre 18 i 30 anys. d'una estatura míni
ma pels homes de 1'70, i per les dones 
de 1'65. Caldrà tinguin el títol de gra

duat escolar i hauran de superar una re
visió mèdica, una prova psicotècnica, 
cultural i una d'aptitud física. El curs es 
donarà a l'Escola de la Guàrdia Urbana 
a Barcelona i durarà 4 mesos, més 15 
dies de pràctiques. Les despeses i els 
viatges dels 12 millors classificats, se
ran a càrrec de l'Ajuntament. 

Segons el Sr. Ballús, cal que cada po
licia que porti una arma, sigui capaç de 
saber-la usar bé. Tant si es tracta de les 
que porten bales que maten, com les que 
no maten tant (?) 

NOVA OFICINA DE COL·LOCACIÓ 
A Mollet s'ha obert una oficina general 

de col·locació. Pot ser d'alleujament a 
Granollers, donat que les persones sub
sidiàries d'atur són unes 5.400, i que 
demanen prestacions, unes 10.000. 

ASSEMBLEA CONFLICTIVA 
Es comentà l'Assemblea que hi hagué 

a la guarderia Canguro. Pel que sembla 
l'Ajuntament, no pot sufragar, el que se 
li demana. Fins ha contribuït amb uns sis 
milions al finançament.,Ara, però, se n'hi 
demanen 17. L'Ajuntament opina que els 
serveis Municipals, s'han d'autofinançar. 
El problema està en el fet que la majoria 
d'infants acollits, sembla que haurien de 
pagar una quota més elevada, segons 
l'Ajuntament, i per contre les educadores 
pares i mares, que tots votaren quan en 
fou hora, decidiren que la quota havia 
de ser única i petita. Els infants acollits, 
són 140; les educadores són 18, I els ad
ministratius, 2. Dels 140 infants, set, són 
de comarca. Resta per veure la solució. 

NETEJA 
L'Ajuntament, ha decidit que el proper 

mes, les parets de la nostra ciutat, que
daran netes. Per compte seu. Que duri. 

IMPOSTOS 
Per acabar, ens informaren dels percen

tatges que cobraran a les discoteques 
bars, pubs i restaurants, a partir del pro
per any. Pel que resta del 79, s'ha sol-
ventat deixant que entre ells es repar
teixin un total, que l'Ajuntament pensa 
que és oportú. Pel que es veu, SHEILA és 
qui s'emportarà la tallada més grossa. 

Donem-nos manya en anar al cafè 
abans de començar l'any. Després qui 
sap... 

Montserrat Ponsa i Tarrés 
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